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МИХАЙЛІВСЬКА СІЛЬСЬКА РАДА 

Кам`янського району Черкаської області 

 

 

 

П Р О Т О К О Л   

 

тридцять першої позачергової сесії сільської ради 

 об`єднаної територіальної громади  

VІІ скликання 

 

 
24.06.2020                                              Михайлівка                                               № 33 

 
Актовий зал Будинку культури 

 

10 год. 00 хв. 
 

Сільський голова               -  Максименко В.П. 
Секретар сільської ради    -  Луценко Н.А. 

 

 

Обрано депутатів до сільської ради            - 20 

 
Взяли участь у роботі сесії                            - 15 

(список додається) 

 
У роботі пленарного засідання беруть участь: 

 

- перший заступник сільського голови - Швець Вікторія Василівна; 
- заступник сільського голови з питань діяльності виконавчих органів - Матрос 

Олександр Володимирович; 
- в.о. старости с. Пляківка, с. Ревівка - Назарова Зінаїда Володимирівна; 

- начальник фінансового відділу виконкому сільської ради - Торгало Оксана 

Миколаївна; 
- начальник відділу бухгалтерського обліку та звітності виконкому сільської ради - 

Супрун Валентина Григорівна; 

- начальник відділу освіти, охорони здоров`я, культури, молоді та спорту 

виконкому сільської ради - Морозова Валентина Анатоліївна; 

- методист відділу освіти, охорони здоров`я, культури, молоді та спорту 

виконкому сільської ради - Шамрай Олександр Григорович; 
- юрисконсульт виконкому сільської ради - Король Олександр Олексійович; 



- спеціаліст відділу містобудування, архітектури, комунальної власності, 

земельних відносин та житлово-комунального господарства виконкому сільської 
ради - Карась Світлана Володимирівна. 

 

        На тридцять першій позачерговій сесії присутні запрошені : 

 

- директор Михайлівського ліцею   - Острик Анатолій Миколайович; 
- директор Ребедайлівського ліцею - Харченко Людмила Іванівна; 

- директор Ревівського ліцею           - Корсун Наталія Василівна; 
- завідуюча ЗДО «Барвінок»             - Придвічна Світлана Василівна; 

- завідуюча ЗДО «Дзвіночок»           - Зайцева Альона Василівна; 

- завідуюча ЗДО «Сонечко»              - Шакалій Інна Вікторівна. 
 

Пленарне засідання тридцять першої позачергової сесії Михайлівської 

сільської ради об`єднаної територіальної громади VІІ скликання відкриває 

сільський голова Максименко В.П. 

 

Сільський голова: 
Доброго дня, шановні депутати, запрошені! 

 

На пленарному засіданні тридцять першої позачергової сесії присутні 15 
депутатів. У відповідності з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» сесія ради є правомочною. Тридцять першу 
позачергову сесію сільської ради об`єднаної територіальної громади VІІ скликання 

оголошую відкритою. 

( Звучить Гімн України ) 
 

         На розгляд пленарного засідання тридцять першої сесії сільської ради 

об`єднаної територіальної громади VІІ скликання пропонується наступний 
порядок денний: 

 
Порядок денний: 

 

1. Про встановлення ставок та пільг із сплати земельного податкуна 2021 
рік. 

Доповідає Торгало Оксана Миколаївна - начальник фінансового відділу 

виконкому сільської ради. 
2. Про встановлення ставок та пільг із сплати податку на нерухоме майно, 

відмінне від земельної ділянкина 2021 рік. 
Доповідає Торгало Оксана Миколаївна - начальник фінансового відділу 

виконкому сільської ради. 

3. Про встановлення ставок на єдиний податок, збір за місця для паркування 
транспортних засобів, туристичний збір на 2021 рік. 

Доповідає Торгало Оксана Миколаївна - начальник фінансового відділу 
виконкому сільської ради. 



4. Про встановлення ставок на транспортний податок на 2021 рік. 

Доповідає Торгало Оксана Миколаївна - начальник фінансового відділу 
виконкому сільської ради. 

5. Про встановлення розміру ставок орендної плати за земельні ділянки 

комунальної власності на території Михайлівської сільської ради на 2021 рік. 
Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів.  
6. Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 р. № 26 - 1/VII 

«Про бюджет об’єднаної територіальної громади на 2020 рік». 

Доповідає Торгало Оксана Миколаївна - начальник фінансового відділу 
виконкому сільської ради. 

7. Про внесення змін до рішення сільської ради від 04.01.2018 № 1 - 8/VІІ 

«Про затвердження структури виконавчих органів ради, загальної чисельності 
апарату ради та її виконавчих органів» (зі змінами, внесеними рішеннями сільської 

ради від 10.01.2018 № 1 - 25/VІІ, від 20.12.2019 № 26 - 9/VІІ, від 26.05.2020            
№ 30 - 3/VІІ). 

Доповідає Супрун Валентина Григорівна - начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності виконкому сільської ради. 
8. Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 № 26 - 10/VII 

«Про затвердження штатного розпису працівників установ, що знаходяться на 
утриманні Михайлівської сільської ради на 2020 рік» (зі змінами, внесеними 

рішеннями сільської ради від 20.02.2020 № 27 - 4/VІІ, від 04.03.2020 № 28 - 2/VІІ). 

Доповідає Супрун Валентина Григорівна - начальник відділу 
бухгалтерського обліку та звітності виконкому сільської ради. 

9. Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 № 26 - 15/VІІ 

«Про встановлення умов оплати праці сільському голові на 2020 рік». 
Доповідає Супрун Валентина Григорівна - начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності виконкому сільської ради. 
          10. Про надання матеріальної допомоги жителям Михайлівської об`єднаної 

територіальної громади.  

          Доповідає Супрун Валентина Григорівна - начальник відділу бухгалтерського 
обліку та звітності виконкому сільської ради. 

11. Про Молодіжну раду Михайлівської сільської ради. 

Доповідає Шамрай Олександр Григорович - методист відділу освіти, 
охорони здоров`я, культури, молоді та спорту виконкому сільської ради. 

12. Про звіт начальника відділу освіти, охорони здоров’я, культури, молоді 
та спорту виконавчого комітету Михайлівської сільської ради Морозової В.А. 

щодо управління закладами освіти, культури, які перебувають у комунальній 

власності Михайлівської сільської ради. 
Доповідає Морозова Валентина Анатоліївна - начальник відділу освіти, 

охорони здоров`я, культури, молоді та спорту виконкому сільської ради. 
13. Про хід виконання Програми оздоровлення та відпочинку дітей 

Михайлівської сільської ради на 2018-2022 роки, за підсумками 2019 року. 

Доповідає Шамрай Олександр Григорович - методист відділу освіти, 
охорони здоров`я, культури, молоді та спорту виконкому сільської ради. 



14. Про хід виконання Програми розвитку фізичної культури та спорту 

Михайлівської сільської ради на 2018-2022 роки, за підсумками 2019 року. 
Доповідає Шамрай Олександр Григорович - методист відділу освіти, 

охорони здоров`я, культури, молоді та спорту виконкому сільської ради. 

15. Про хід виконання Програми організації та фінансування громадських 
робіт у 2019 році. 

Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського голови. 
16. Про хід виконання Програми «Турбота» Михайлівської сільської ради за 

2019 рік. 

Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського голови. 
17. Про хід виконання Програми благоустрою, озеленення та поліпшення 

екологічного стану в населених пунктах Михайлівської сільської ради об`єднаної 

територіальної громади за 2019 рік. 
Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 
18. Про вилучення земельної ділянки гр. Ахсахалян К.Р. 

Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 
житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 

19. Про вилучення земельної ділянки гр. Толстікова В.В. 
Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 

житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 
20. Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 

відведення у власність земельної ділянки гр. Колос Л.В. 

Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 
містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 

житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 
21. Про надання дозволу гр. Гострому І.Г. на розроблення проєкту із 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність кадастровий номер 

7121885600:01:001:0237, що розташована в с. Ребедайлівка, вул. Кам’янська, 2-д, 
зі зміною цільового призначення з послідуючою передачею у приватну власність. 

Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 
житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 

22. Про надання дозволу гр. Хоменку О.В. на розроблення проєкту із 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність кадастровий номер 

7121885600:01:001:0234, що розташована в с. Ребедайлівка, вул. Кам’янська, 2-м, 

зі зміною цільового призначення з послідуючою передачею у приватну власність. 
Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 
житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 

23. Про надання дозволу гр. Харенко С.М. на розроблення проєкту із 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність, що розташована в с. 
Михайлівка, вул. Сонячна, з послідуючою передачею у приватну власність. 



Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 
житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 

24. Про затвердження проєктів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок у власність гр. Шумилу Р.С та гр. Плаксун Н.В. 
Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 
житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 

25. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 
гр.Півтораці О.О. 

Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 
житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 

26. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) 

гр.Штрик Т.Д. 

Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 
містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 

житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 
27. Про передачу у приватну власність земельну ділянку кадастровий номер 

7121885600:01:001:0300 гр. Поповиченку М.В. 

Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 
містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 

житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 

28. Про затвердження акту встановлення зовнішніх меж землеволодіння 
гр.Голубничої Ф.Х. 

Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 
містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 

житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 

29. Про надання дозволу на розроблення проєкту із землеустрою щодо 
встановлення меж населених пунктів села Ревівка та села Пляківка. 

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 
30. Про надання дозволу на виготовлення проєктів землеустрою, що 

забезпечує еколого-економічне обґрунтування сівозмін та впорядкування угідь 
земельних ділянок, які перебувають в оренді ТОВ «Олімп». 

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 
31. Про розгляд заяви жителів селища Лісове щодо реконструкції або 

демонтажу споруди сільського клубу. 
Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 

32. Про укладення додаткової угоди до Договору оренди земельних ділянок, 
розташованих на адміністративній території Михайлівської сільської ради за 

межами с. Ревівка. 



Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 
33. Про надання дозволу на проведення інвентаризації земель 

сільськогосподарського призначення комунальної власності Михайлівської 

сільської ради та складання технічної документації із землеустрою щодо 
інвентаризації  земель. 

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 
з питань діяльності виконавчих органів. 

34. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки 

земельної ділянки ПП «ВАТ Компані». 
Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 

житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 
35. Про затвердження Переліку адміністративних послуг, які надаються 

через Центр надання адміністративних послуг Михайлівської сільської ради та 
віддалене робоче місце у с. Райгород. 

Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського голови. 

 
Різне. 

 
Ставлю на голосування про затвердження порядку денного за основу. 

 

          Голосували: 
          за -16, проти -0, утримались-0, не голосували - 0. 

          Приймається за основу. 

 
          У кого є зміни, доповнення до порядку денного? 

          Немає. 
 

Шановні депутати, необхідно включити до порядку денного питання, 

проєкти рішень з яких попередньо не були обговорені на засіданні постійної 
комісії, але з метою наповнення сільського бюджету за рахунок орендної плати за 

землі комунальної власності та невитребувані паї, потребують термінового 

вирішення: 
 

          36. Про укладення додаткової угоди до Договору оренди земельних ділянок 
комунальної власності, розташованих на адміністративній території Михайлівської 

сільської ради с. Ребедайлівка. 

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 
з питань діяльності виконавчих органів. 

          37. Про укладення додаткової угоди до Договору оренди земельних ділянок 
комунальної власності, розташованих на адміністративній території Михайлівської 

сільської ради за межами с. Ревівка. 

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 
з питань діяльності виконавчих органів. 



          38. Про укладення додаткової угоди до Договору оренди землі на 

невитребувані паї, розташованих на адміністративній території Михайлівської 
сільської ради за межами населеного пункту с. Михайлівка. 

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 
          39. Про укладення додаткової угоди до Договору оренди землі на 

невитребувані паї, розташованих на адміністративній території Михайлівської 
сільської ради за межами населеного пункту с. Ребедайлівка. 

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 
          40. Про укладення додаткової угоди до Договору оренди землі на 

невитребувані паї, розташованих на адміністративній території Михайлівської 

сільської ради за межами населеного пункту с. Ревівка. 
Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 
 

          Голосували: 

          за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
          Приймається. 

 
          Ставлю на голосування про затвердження порядку денного в цілому. 

 

          Голосували: 
          за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

 

          Порядок денний приймається. 
 

          Одноголосно затверджується регламент роботи сесії : 
 

- для доповідей з питань порядку денного                                - до 20 хв. 

- для виступів                                                                                - до 05 хв. 
- для довідок і зауважень                                                             - до 02 хв. 

 

Перерву робити через кожні 2 години роботи сесії на 15 хвилин. 
 

Переходимо до розгляду питань порядку денного. 
 

 

 
 

 
 

 

 
 



1. Слухали: Про встановлення ставок та пільг із сплати земельного податку 

на 2021 рік. 
Доповідає Торгало Оксана Миколаївна - начальник фінансового відділу 

виконкому сільської ради. 
Сільський голова: 
Чи є запитання до Оксани Миколаївни? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про встановлення ставок та 

пільг із сплати земельного податку на 2021 рік» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 1/VІІ «Про 

встановлення ставок та пільг із сплати земельного податку на 2021 рік» 

приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
2. Слухали: Про встановлення ставок та пільг із сплати податку на 

нерухоме майно, відмінне від земельної ділянки на 2021 рік. 

Доповідає Торгало Оксана Миколаївна - начальник фінансового відділу 
виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Оксани Миколаївни? 
           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 
           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 
Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про встановлення ставок та 
пільг із сплати податку на нерухоме майно, відмінне від земельної ділянки на 2021 

рік» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 2/VІІ «Про 

встановлення ставок та пільг із сплати податку на нерухоме майно, відмінне від 

земельної ділянки на 2021 рік» приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
3. Слухали: Про встановлення ставок на єдиний податок, збір за місця для 

паркування транспортних засобів, туристичний збір на 2021 рік. 

Доповідає Торгало Оксана Миколаївна - начальник фінансового відділу 
виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 



Чи є запитання до Оксани Миколаївни? 

          Є. 
          Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 

Бондаренку Сергію Олексійовичу, сторож локомотивного ДЕПО станції 

Т.Г.Шевченка. 
          Скажіть будь-ласка, чи є заборгованість по сплаті податків до бюджету 

об`єднаної територіальної громади за І квартал цього року? 
          Торгало О.М. 

          У І кварталі 2020 року надходження по податках до місцевого бюджету 

складають 120%. Але вже в ІІ кварталі виникла заборгованість, так як Верховною 
Радою ухвалено закони, які передбачають певні антикризові послаблення для 

бізнесу. А також на період карантину фізичні особи - підприємці фактично 

звільняються від сплати єдиного соціального внеску. 
Дякую. 

Сільський голова: 
Чи є ще запитання до Оксани Миколаївни? 

           Є. 

          Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 
Доненку Сергію Григоровичу, військовослужбовець. 

          Скажіть будь-ласка, чи проводиться аналіз по платниках щодо 
заборгованості по сплаті податків до місцевого бюджету? 

          Торгало О.М. 

          Так, аналіз проводиться постійно. Заборгованість по єдиному соціальному 
внеску відсутня. Виникла заборгованість по ПДФО, це власник кафе «Левада». 

Дякую. 

Сільський голова: 
Чи є ще запитання до Оксани Миколаївни? 

Немає. 
Вважаю, що по питанню заборгованості з ПДФО власника кафе «Левада» 

необхідно звернутися до органів прокуратури. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 
           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 
Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про встановлення ставок на 

єдиний податок, збір за місця для паркування транспортних засобів, туристичний 

збір на 2021 рік» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 3/VІІ «Про 

встановлення ставок на єдиний податок, збір за місця для паркування 
транспортних засобів, туристичний збір на 2021 рік» приймається, додається. 

           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
4. Слухали: Про встановлення ставок на транспортний податок на 2021 рік. 



Доповідає Торгало Оксана Миколаївна - начальник фінансового відділу 

виконкому сільської ради. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Оксани Миколаївни? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про встановлення ставок на 

транспортний податок на 2021 рік» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 4/VІІ «Про 

встановлення ставок на транспортний податок на 2021 рік» приймається, 
додається. 

           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
5. Слухали: Про встановлення розміру ставок орендної плати за земельні 

ділянки комунальної власності на території Михайлівської сільської ради на 2021 
рік. 

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Олександра Володимировича? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

           Є. 
           Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 

Доненку Сергію Григоровичу, військовослужбовець. 

Шановні присутні! 
Вважаю, що потрібно посилити контроль щодо розрахунків по орендній 

платі за земельні ділянки, в тому числі паї. Боржників викликати на засідання 

постійних комісій сільської ради, а в разі, якщо борги і надалі не будуть сплачені, 
подавати матеріали до прокуратури про стягнення заборгованості щодо сплати 

податку за використання земельних ділянок на умовах оренди.  
Сільський голова: 

          Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні? 

           Є. 
           Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 

Косенку Івану Івановичу, виконавчий директор ТОВ «Олімп». 
Шановні присутні! 

          Я підтримую попереднього виступаючого і вважаю, що всі, хто обробляє 

земельні ділянки повинні в повному обсязі сплачувати податки за їх використання, 
адже кожен має дохід від здійснення діяльності, і якщо ми збільшили орендну 



плату за землю до 12%, то всі орендарі повинні обов`язково сплачувати таку 

ставку. 
Сільський голова: 

          Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні? 

           Є. 
           Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 

Модліцькому Олександру Анатолійовичу, фізична особа-підприємець. 
Шановні присутні! 

           Вважаю, якщо затверджено орендну плату по всіх категоріях земель до 12%, 

то потрібно збільшувати ставку орендної плати до 12% і за землі водного фонду, 
адже орендарі ставків теж здійснюють певний вид діяльність і отримують дохід 

від риборозведення. А орендна плата за землі водного фонду залишилася на рівні 

10%. 
          Сільський голова: 

         Дане питання було розглянуто на засіданні постійної комісії сільської ради з 
питань землекористування, благоустрою та охорони навколишнього середовища, 

та надано відповідні висновки та рекомендації. Пропоную провести розрахунок 

орендної плати за землі водного фонду виходячи зі ставки 10% і на наступному 
засіданні постійної комісії розглянути це питання, а в разі необхідності внести 

зміни до даного рішення. 
 

          Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні? 

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про встановлення розміру 
ставок орендної плати за земельні ділянки комунальної власності на території 

Михайлівської сільської ради на 2021 рік» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 5/VІІ «Про 
встановлення розміру ставок орендної плати за земельні ділянки комунальної 

власності на території Михайлівської сільської ради на 2021 рік» приймається, 

додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
6. Слухали: Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 р.              

№ 26 - 1/VII «Про бюджет об’єднаної територіальної громади на 2020 рік». 

Доповідає Торгало Оксана Миколаївна - начальник фінансового відділу 
виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 
Чи є запитання до Оксани Миколаївни? 

           Є. 

           Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 
Бондаренку Сергію Олексійовичу, сторож локомотивного ДЕПО станції 

Т.Г.Шевченка. 



          Скажіть будь-ласка, чому кошти на закупівлю лікувального харчування 

повинні виділятися з бюджету ОТГ? 
          Торгало О.М. 

          Згідно чинного законодавства особи, які мають рідкісні захворювання 

забезпечуються лікувальним харчуванням за рахунок коштів місцевих бюджетів 
пожиттєво. 

Дякую. 
Сільський голова: 

Чи є ще запитання до Оксани Миколаївни? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про внесення змін до 

рішення сільської ради від 20.12.2019 р. № 26 - 1/VII «Про бюджет об’єднаної 
територіальної громади на 2020 рік» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 6/VІІ «Про 
внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 р. № 26 - 1/VII «Про 

бюджет об’єднаної територіальної громади на 2020 рік» приймається, додається. 

           Голосували: 
за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

7. Слухали: Про внесення змін до рішення сільської ради від 04.01.2018      

№ 1 - 8/VІІ «Про затвердження структури виконавчих органів ради, загальної 
чисельності апарату ради та її виконавчих органів» (зі змінами, внесеними 

рішеннями сільської ради від 10.01.2018 № 1 - 25/VІІ, від 20.12.2019 № 26 - 9/VІІ, 
від 26.05.2020 № 30 - 3/VІІ). 

Доповідає Супрун Валентина Григорівна - начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності виконкому сільської ради. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Валентини Григорівни? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про внесення змін до 
рішення сільської ради від 04.01.2018 № 1 - 8/VІІ «Про затвердження структури 

виконавчих органів ради, загальної чисельності апарату ради та її виконавчих 

органів» (зі змінами, внесеними рішеннями сільської ради від 10.01.2018               
№ 1 - 25/VІІ, від 20.12.2019 № 26 - 9/VІІ, від 26.05.2020 № 30 - 3/VІІ)» - в цілому. 



Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 7/VІІ «Про 

внесення змін до рішення сільської ради від 04.01.2018 № 1 - 8/VІІ «Про 
затвердження структури виконавчих органів ради, загальної чисельності апарату 

ради та її виконавчих органів» (зі змінами, внесеними рішеннями сільської ради 

від 10.01.2018 №1 - 25/VІІ, від 20.12.2019 №26 - 9/VІІ, від 26.05.2020 №30 - 3/VІІ)» 
приймається, додається. 

           Голосували: 
за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

8. Слухали: Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019                  

№ 26 - 10/VII «Про затвердження штатного розпису працівників установ, що 
знаходяться на утриманні Михайлівської сільської ради на 2020 рік» (зі змінами, 

внесеними рішеннями сільської ради від 20.02.2020 № 27 - 4/VІІ, від 04.03.2020   

№ 28 - 2/VІІ). 
Доповідає Супрун Валентина Григорівна - начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності виконкому сільської ради. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Валентини Григорівни? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про внесення змін до 

рішення сільської ради від 20.12.2019 № 26 - 10/VII «Про затвердження штатного 
розпису працівників установ, що знаходяться на утриманні Михайлівської 

сільської ради на 2020 рік» (зі змінами, внесеними рішеннями сільської ради від 
20.02.2020 № 27 - 4/VІІ, від 04.03.2020 № 28 - 2/VІІ)» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 8/VІІ «Про 

внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 № 26 - 10/VII «Про 
затвердження штатного розпису працівників установ, що знаходяться на 

утриманні Михайлівської сільської ради на 2020 рік» (зі змінами, внесеними 

рішеннями сільської ради від 20.02.2020 № 27 - 4/VІІ, від 04.03.2020 № 28 - 2/VІІ)» 
приймається, додається. 

           Голосували: 
за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

9. Слухали: Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019                   

№ 26 - 15/VІІ «Про встановлення умов оплати праці сільському голові на 2020 
рік». 

Доповідає Супрун Валентина Григорівна - начальник відділу 
бухгалтерського обліку та звітності виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Валентини Григорівни? 
           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 



           Немає. 

Шановні депутати, повідомляю про наявність конфлікту інтересів під час 
голосування з питання «Про внесення змін до рішення сільської ради від 

20.12.2019 № 26 - 15/VІІ «Про встановлення умов оплати праці сільському голові 

на 2020 рік» та підпису рішення з даного питання (заява додається). Участі в 
голосуванні з даного питання не прийматиму. 

Позитивним врегулюванням конфлікту інтересів буде усунення мене, як 
сільського голови, від вчинення дій в умовах конфлікту інтересів. Підписання 

рішення з вказаного вище питання провести без моєї участі. Необхідно визначити 

особу, яка буде підписувати рішення. Пропоную надати право підписати прийняте 
рішення з питання «Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 

№26 - 15/VІІ «Про встановлення умов оплати праці сільському голові на 2020 рік» 

секретарю сільської ради Луценко Наталії Андріївні.  
Ставлю на голосування дану пропозицію. 

Голосували: 
за - 14, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 2. 

 

Депутат сільської ради Максименко П.П.: 
Повідомляю про наявність конфлікту інтересів під час голосування з 

питання «Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019                    
№ 26 - 15/VІІ «Про встановлення умов оплати праці сільському голові на 2020 

рік». Участі в голосуванні з даного питання не прийматиму. 

 
Сільський голова: 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 
Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про внесення змін до 

рішення сільської ради від 20.12.2019 № 26 - 15/VІІ «Про встановлення умов 

оплати праці сільському голові на 2020 рік» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 9/VІІ «Про 

внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 № 26 - 15/VІІ «Про 

встановлення умов оплати праці сільському голові на 2020 рік» приймається, 
додається. 

           Голосували: 
за - 14, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 2. 

10. Слухали: Про надання матеріальної допомоги жителям Михайлівської 

об`єднаної територіальної громади. 
Доповідає Супрун Валентина Григорівна - начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності виконкому сільської ради. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Валентини Григорівни? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

           Немає. 



Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 
Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання матеріальної 
допомоги жителям Михайлівської об`єднаної територіальної громади» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 10/VІІ «Про 
надання матеріальної допомоги жителям Михайлівської об`єднаної територіальної 

громади» приймається, додається. 

           Голосували: 
за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

11. Слухали: Про Молодіжну раду Михайлівської сільської ради. 

Доповідає Шамрай Олександр Григорович - методист відділу освіти, 
охорони здоров`я, культури, молоді та спорту виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 
Чи є запитання до Олександра Григоровича? 

           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 
           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про Молодіжну раду 

Михайлівської сільської ради» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 11/VІІ «Про 
Молодіжну раду Михайлівської сільської ради» приймається, додається. 

           Голосували: 
за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

12. Слухали: Про звіт начальника відділу освіти, охорони здоров’я, 

культури, молоді та спорту виконавчого комітету Михайлівської сільської ради 
Морозової В.А. щодо управління закладами освіти, культури, які перебувають у 

комунальній власності Михайлівської сільської ради. 

Доповідає Морозова Валентина Анатоліївна - начальник відділу освіти, 
охорони здоров`я, культури, молоді та спорту виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 
Чи є запитання до Валентини Анатоліївни? 

           Є. 

           Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 
Бондаренку Сергію Олексійовичу, сторож локомотивного ДЕПО станції 

Т.Г.Шевченка. 
          Скажіть будь-ласка, на який період заключений Договір про співробітництво 

з Баландинською об`єднаною територіальною громадою? 

          Морозова В.А. 



          Термін дії Договору до 01 листопада 2020 року. Якщо Баландинська ОТГ 

буде приєднана до Кам`янської ОТГ, то обслуговування буде здійснюватись 
відділом освіти Кам`янської ОТГ. 

Дякую. 

Сільський голова: 
Чи є ще запитання до Валентини Анатоліївни? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

           Є. 

Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 
Євтушенку Григорію Владиславовичу, тимчасово непрацюючий. 

Вважаю, що звіт начальника відділу освіти, охорони здоров’я, культури, 

молоді та спорту виконавчого комітету Михайлівської сільської ради Морозової 
В.А. щодо управління закладами освіти, культури, які перебувають у комунальній 

власності Михайлівської сільської ради дуже змістовний. Відділом проводиться 
досить плідна робота на території Михайлівської об`єднаної територіальної 

громади у сфері освіти, культури, молоді та спорту. Культурно - освітні та 

спортивні заходи спрямовані на те, щоб об`єднати жителів громади різних вікових 
категорій. Міроприємства проходять у дружній і доброзичливій атмосфері, що 

сприяє духовному розвитку та національно-патріотичному вихованню 
підростаючого покоління. Працівники відділу заслуговують на велику подяку за 

особистий вагомий внесок у розвиток освіти, культури та спорту на території ОТГ. 

Сільський голова: 
           Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні? 

           Є. 

Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 
Харченко Людмилі Іванівні, директор Ребедайлівського ліцею. 

Шановні присутні! 
Дуже доцільним стало запровадження в закладах освіти об`єднаної 

територіальної громади заохочувальних заходів для обдарованих дітей, учнів 

ліцеїв. Те, що діти отримують матеріальну винагороду за перемогу у шкільних 
олімпіадах на місцевому рівні, в обласних олімпіадах та різних конкурсах дуже 

стимулює школярів покращувати свої знання. А також працівники закладу, батьки 

школярів вдячні спонсорам, які щороку надають спонсорську допомогу 
новорічними подарунками та солодощами з нагоди святкування Новорічних свят 

та Дня Святого Миколая. 
 

Сільський голова: 

           Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні? 
           Немає. 

Шановні депутати! 
Сьогодні на сесії сільської ради присутні запрошені керівники закладів 

загальної середньої освіти та закладів дошкільної освіти. Хочу звернути увагу на 

те, що під час карантину працівники закладів отримували і отримують заробітну 
плату в повному обсязі, з усіма доплатами. На даний час карантин продовжується, 

тому керівникам закладів потрібно постійно здійснювати контроль щодо 



завантаження працівників в робочий час, утримувати територію в належному 

стані, обкошувати прилеглі території, проводити ремонтні та профілактичні 
роботи в учбових кабінетах та господарських приміщеннях. Адже в табелях обліку 

робочого часу, які щомісячно подаються до відділу бухгалтерського обліку та 

звітності виконкому сільської ради, та на підставі яких проводиться нарахування 
заробітної плати працівникам, проставляється повний робочий час. Тому ще раз 

наголошую, всі працівники закладів загальної освіти та дошкільної освіти повинні  
відпрацьовувати повністю робочий день. 

Сільський голова: 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про звіт начальника відділу 

освіти, охорони здоров’я, культури, молоді та спорту виконавчого комітету 
Михайлівської сільської ради Морозової В.А. щодо управління закладами освіти, 

культури, які перебувають у комунальній власності Михайлівської сільської ради» 

- в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 12/VІІ «Про звіт 

начальника відділу освіти, охорони здоров’я, культури, молоді та спорту 
виконавчого комітету Михайлівської сільської ради Морозової В.А. щодо 

управління закладами освіти, культури, які перебувають у комунальній власності 

Михайлівської сільської ради» приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

13. Слухали: Про хід виконання Програми оздоровлення та відпочинку дітей 
Михайлівської сільської ради на 2018-2022 роки, за підсумками 2019 року. 

Доповідає Шамрай Олександр Григорович - методист відділу освіти, 
охорони здоров`я, культури, молоді та спорту виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олександра Григоровича? 
           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 
Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про хід виконання Програми 
оздоровлення та відпочинку дітей Михайлівської сільської ради на 2018-2022 роки, 

за підсумками 2019 року» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 13/VІІ «Про хід 

виконання Програми оздоровлення та відпочинку дітей Михайлівської сільської 

ради на 2018-2022 роки, за підсумками 2019 року» приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 



14. Слухали: Про хід виконання Програми розвитку фізичної культури та 

спорту Михайлівської сільської ради на 2018-2022 роки, за підсумками 2019 року. 
Доповідає Шамрай Олександр Григорович - методист відділу освіти, 

охорони здоров`я, культури, молоді та спорту виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 
Чи є запитання до Олександра Григоровича? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

           Є. 

Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 
Діброві Василю Васильовичу, вчитель Ребедайлівського ліцею. 

Шановні присутні! 

Потрібно більше коштів з місцевого бюджету спрямовувати на покращення 
матеріально - технічної бази закладів освіти, в тому числі на оновлення 

спортивного інвентарю. Потребують заміни тенісні столи, футбольні, баскетбольні 
та волейбольні м`ячі, інший спортивний інвентар, який тривалий час не 

оновлювався. Учні дуже активні, мають бажання займатися спортом, приймати 

участь у спортивних заходах, але незадовільний стан спортивного знаряддя не дає 
можливості  на належному рівні проводити спортивні міроприємства. 

Сільський голова: 
           Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні? 

           Є. 

Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 
Морозовій Валентині Анатоліївні, начальник відділу освіти, охорони здоров`я, 

культури, молоді та спорту виконкому сільської ради. 

Шановні присутні! 
На території Михайлівської об`єднаної територіальної громади під час 

проведення різних спортивних міроприємств потрібно забезпечувати присутність 
медичних працівників для надання першої медичної допомоги в разі необхідності, 

а тому звертаюся до керівництва ОТГ про залучення медичних працівників ФАПів 

чи медамбулаторії під проведення різних спортивних заходів, в тому числі 
спортивних змагань. 

 

Сільський голова: 
           Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про хід виконання Програми 
розвитку фізичної культури та спорту Михайлівської сільської ради на 2018-2022 

роки, за підсумками 2019 року» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 14/VІІ «Про хід 
виконання Програми розвитку фізичної культури та спорту Михайлівської 



сільської ради на 2018-2022 роки, за підсумками 2019 року» приймається, 

додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

15. Слухали: Про хід виконання Програми організації та фінансування 
громадських робіт у 2019 році. 

Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського голови. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Вікторії Василівни? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про хід виконання Програми 

організації та фінансування громадських робіт у 2019 році» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 15/VІІ «Про хід 

виконання Програми організації та фінансування громадських робіт у 2019 році» 
приймається, додається. 

           Голосували: 

за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 1. 
16. Слухали: Про хід виконання Програми «Турбота» Михайлівської 

сільської ради за 2019 рік. 

Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського голови. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Вікторії Василівни? 
           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про хід виконання 
Програми «Турбота» Михайлівської сільської ради за 2019 рік» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 16/VІІ «Про хід 

виконання Програми «Турбота» Михайлівської сільської ради за 2019 рік» 
приймається, додається. 

           Голосували: 
за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 1. 

17. Слухали: Про хід виконання Програми благоустрою, озеленення та 

поліпшення екологічного стану в населених пунктах Михайлівської сільської ради 
об`єднаної територіальної громади за 2019 рік. 



Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Олександра Володимировича? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

Є. 
Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 

Доненку Сергію Володимировичу, військовослужбовець. 

Шановні присутні! 
Програма благоустрою, озеленення та поліпшення екологічного стану в 

населених пунктах Михайлівської сільської ради спрямована не лише на 

проведення заходів по благоустрою, а й на озеленення території населених 
пунктів. Тому хочу звернути увагу, що потрібно більше уваги приділяти 

озелененню і більше висаджувати дерев та кущів. За останні роки досить 
розповсюдженим на Україні стало унікальне дерево - «Алюмінієве». Загалом - це 

дерево  може вирішити безліч проблем, завдяки тому, що за рік здатне виростати 

до 5 м, а його деревина має дуже високу ціну і може використовуватися при 
виробництві меблів, музичних інструментів, біо-газу тощо. Чому б нам не 

спробувати зайнятися вирощуванням цього унікального дерева. Це буде і 
озеленення і корисна сировина. 

Сільський голова: 

           Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні?     
Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 
Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про хід виконання Програми 

благоустрою, озеленення та поліпшення екологічного стану в населених пунктах 

Михайлівської сільської ради об`єднаної територіальної громади за 2019 рік» - в 
цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 17/VІІ «Про хід 

виконання Програми благоустрою, озеленення та поліпшення екологічного стану в 
населених пунктах Михайлівської сільської ради об`єднаної територіальної 

громади за 2019 рік» приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

18. Слухали: Про вилучення земельної ділянки гр. Ахсахалян К.Р. 
Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 
житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Світлани Володимирівни? 
           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     



           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про вилучення земельної 

ділянки гр. Ахсахалян К.Р.» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 18/VІІ «Про 

вилучення земельної ділянки гр. Ахсахалян К.Р.» приймається, додається. 

           Голосували: 
за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

19. Слухали: Про вилучення земельної ділянки гр. Толстікова В.В. 

Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 
містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 

житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Світлани Володимирівни? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про вилучення земельної 

ділянки гр. Толстікова В.В.» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 19/VІІ «Про 

вилучення земельної ділянки гр. Толстікова В.В.» приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

20. Слухали: Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення у власність земельної ділянки гр. Колос Л.В. 

Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 
житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 
Чи є запитання до Світлани Володимирівни? 

           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     
           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу на 



виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення у власність земельної ділянки 

гр. Колос Л.В.» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 20/VІІ «Про 

надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення у 

власність земельної ділянки гр. Колос Л.В.» приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
21. Слухали: Про надання дозволу гр. Гострому І.Г. на розроблення проєкту 

із землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність кадастровий номер 

7121885600:01:001:0237, що розташована в с. Ребедайлівка, вул. Кам’янська, 2-д, 
зі зміною цільового призначення з послідуючою передачею у приватну власність. 

Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 
житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 
Чи є запитання до Світлани Володимирівни? 

           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     
           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу 

гр.Гострому І.Г. на розроблення проєкту із землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність кадастровий номер 7121885600:01:001:0237, що 
розташована в с. Ребедайлівка, вул. Кам’янська, 2-д, зі зміною цільового 

призначення з послідуючою передачею у приватну власність» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 21/VІІ «Про 

надання дозволу гр. Гострому І.Г. на розроблення проєкту із землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки у власність кадастровий номер 
7121885600:01:001:0237, що розташована в с. Ребедайлівка, вул. Кам’янська, 2-д, 

зі зміною цільового призначення з послідуючою передачею у приватну власність» 

приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
22. Слухали: Про надання дозволу гр. Хоменку О.В. на розроблення 

проєкту із землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність 

кадастровий номер 7121885600:01:001:0234, що розташована в с. Ребедайлівка, 
вул. Кам’янська, 2-м, зі зміною цільового призначення з послідуючою передачею у 

приватну власність. 
Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 

житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Світлани Володимирівни? 



           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     
           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 
Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу 

гр.Хоменку О.В. на розроблення проєкту із землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність кадастровий номер 7121885600:01:001:0234, що 
розташована в с. Ребедайлівка, вул. Кам’янська, 2-м, зі зміною цільового 

призначення з послідуючою передачею у приватну власність» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 22/VІІ «Про 
надання дозволу гр. Хоменку О.В. на розроблення проєкту із землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки у власність кадастровий номер 
7121885600:01:001:0234, що розташована в с. Ребедайлівка, вул. Кам’янська, 2-м, 

зі зміною цільового призначення з послідуючою передачею у приватну власність» 

приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
23. Слухали: Про надання дозволу гр. Харенко С.М. на розроблення 

проєкту із землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність, що 

розташована в с. Михайлівка, вул. Сонячна, з послідуючою передачею у приватну 
власність. 

Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 
житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 
Чи є запитання до Світлани Володимирівни? 

           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     
           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 
Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу 

гр.Харенко С.М. на розроблення проєкту із землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність, що розташована в с. Михайлівка, вул. Сонячна, з 
послідуючою передачею у приватну власність» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 23/VІІ «Про 
надання дозволу гр. Харенко С.М. на розроблення проєкту із землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки у власність, що розташована в с. Михайлівка, вул. 

Сонячна, з послідуючою передачею у приватну власність» приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 



24. Слухали: Про затвердження проєктів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок у власність гр. Шумилу Р.С та гр. Плаксун Н.В. 
Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 

житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Світлани Володимирівни? 
           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про затвердження проєктів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок у власність гр. Шумилу Р.С та 

гр. Плаксун Н.В.» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 24/VІІ «Про 
затвердження проєктів землеустрою щодо відведення земельних ділянок у 

власність гр. Шумилу Р.С та гр. Плаксун Н.В.» приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

25. Слухали: Про надання дозволу на розроблення технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

гр.Півтораці О.О. 

Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 
містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 

житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Світлани Володимирівни? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельної ділянки гр. Півтораці О.О.» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 25/VІІ «Про 
надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки гр. Півтораці О.О.» 

приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 



26. Слухали: Про затвердження технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) 
гр. Штрик Т.Д. 

Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 
житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 
Чи є запитання до Світлани Володимирівни? 

           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     
           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 
Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) гр. Штрик Т.Д.» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 26/VІІ «Про 

затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) гр. Штрик Т.Д.» 

приймається, додається. 

           Голосували: 
за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

27. Слухали: Про передачу у приватну власність земельну ділянку 

кадастровий номер 7121885600:01:001:0300 гр. Поповиченку М.В. 
Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 
житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Світлани Володимирівни? 
           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 
Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про передачу у приватну 
власність земельну ділянку кадастровий номер 7121885600:01:001:0300 

гр.Поповиченку М.В.» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 27/VІІ «Про 

передачу у приватну власність земельну ділянку кадастровий номер 

7121885600:01:001:0300 гр. Поповиченку М.В.» приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 



28. Слухали: Про затвердження акту встановлення зовнішніх меж 

землеволодіння гр. Голубничої Ф.Х. 
Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 

житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Світлани Володимирівни? 
           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про затвердження акту 
встановлення зовнішніх меж землеволодіння гр. Голубничої Ф.Х.» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 28/VІІ «Про 

затвердження акту встановлення зовнішніх меж землеволодіння                              
гр. Голубничої Ф.Х.» приймається, додається. 

           Голосували: 
за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

29. Слухали: Про надання дозволу на розроблення проєкту із землеустрою 

щодо встановлення меж населених пунктів села Ревівка та села Пляківка. 
Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 

Сільський голова: 
Чи є запитання до Олександра Володимировича? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу на 

розроблення проєкту із землеустрою щодо встановлення меж населених пунктів 
села Ревівка та села Пляківка» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 29/VІІ «Про 

надання дозволу на розроблення проєкту із землеустрою щодо встановлення меж 
населених пунктів села Ревівка та села Пляківка» приймається, додається. 

           Голосували: 
за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

30. Слухали: Про надання дозволу на виготовлення проєктів землеустрою, 

що забезпечує еколого-економічне обґрунтування сівозмін та впорядкування угідь 
земельних ділянок, які перебувають в оренді ТОВ «Олімп». 



Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Олександра Володимировича? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу на 

виготовлення проєктів землеустрою, що забезпечує еколого-економічне 
обґрунтування сівозмін та впорядкування угідь земельних ділянок, які 

перебувають в оренді ТОВ «Олімп» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 30/VІІ «Про 

надання дозволу на виготовлення проєктів землеустрою, що забезпечує еколого-

економічне обґрунтування сівозмін та впорядкування угідь земельних ділянок, які 
перебувають в оренді ТОВ «Олімп» приймається, додається. 

           Голосували: 
за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

31. Слухали: Про розгляд заяви жителів селища Лісове щодо реконструкції 

або демонтажу споруди сільського клубу. 
Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 

Сільський голова: 
Чи є запитання до Олександра Володимировича? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про розгляд заяви жителів 

селища Лісове щодо реконструкції або демонтажу споруди сільського клубу» - в 
цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 31/VІІ «Про 

розгляд заяви жителів селища Лісове щодо реконструкції або демонтажу споруди 
сільського клубу» приймається, додається. 

           Голосували: 
за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

32. Слухали: Про укладення додаткової угоди до Договору оренди 

земельних ділянок, розташованих на адміністративній території Михайлівської 
сільської ради за межами с. Ревівка. 



Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Олександра Володимировича? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про укладення додаткової 

угоди до Договору оренди земельних ділянок, розташованих на адміністративній 
території Михайлівської сільської ради за межами с. Ревівка» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 32/VІІ «Про 
укладення додаткової угоди до Договору оренди земельних ділянок, розташованих 

на адміністративній території Михайлівської сільської ради за межами с. Ревівка» 

приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
33. Слухали: Про надання дозволу на проведення інвентаризації земель 

сільськогосподарського призначення комунальної власності Михайлівської 

сільської ради та складання технічної документації із землеустрою щодо 
інвентаризації  земель. 

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Олександра Володимировича? 
           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу на 
проведення інвентаризації земель сільськогосподарського призначення 

комунальної власності Михайлівської сільської ради та складання технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації  земель» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 33/VІІ «Про 

надання дозволу на проведення інвентаризації земель сільськогосподарського 
призначення комунальної власності Михайлівської сільської ради та складання 

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації  земель» приймається, 

додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 



34. Слухали: Про затвердження технічної документації з нормативної 

грошової оцінки земельної ділянки ПП «ВАТ Компані». 
Доповідає Карась Світлана Володимирівна - спеціаліст відділу 

містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних відносин та 

житлово-комунального господарства виконкому сільської ради. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Світлани Володимирівни? 
           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про затвердження технічної 
документації з нормативної грошової оцінки земельної ділянки ПП «ВАТ 

Компані» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 34/VІІ «Про 
затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки земельної 

ділянки ПП «ВАТ Компані» приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

35. Слухали: Про затвердження Переліку адміністративних послуг, які 
надаються через Центр надання адміністративних послуг Михайлівської сільської 

ради та віддалене робоче місце у с. Райгород. 
Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського голови. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Вікторії Василівни? 
           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про затвердження Переліку 
адміністративних послуг, які надаються через Центр надання адміністративних 

послуг Михайлівської сільської ради та віддалене робоче місце у с. Райгород» - в 

цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 35/VІІ «Про 

затвердження Переліку адміністративних послуг, які надаються через Центр 
надання адміністративних послуг Михайлівської сільської ради та віддалене 

робоче місце у с. Райгород» приймається, додається. 

           Голосували: 
за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 1. 



36. Слухали: Про укладення додаткової угоди до Договору оренди 

земельних ділянок комунальної власності, розташованих на адміністративній 
території Михайлівської сільської ради с. Ребедайлівка. 

 Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Олександра Володимировича? 
           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про укладення додаткової 
угоди до Договору оренди земельних ділянок комунальної власності, 

розташованих на адміністративній території Михайлівської сільської ради 

с.Ребедайлівка» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 36/VІІ «Про 

укладення додаткової угоди до Договору оренди земельних ділянок комунальної 
власності, розташованих на адміністративній території Михайлівської сільської 

ради с. Ребедайлівка» приймається, додається. 

           Голосували: 
за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

37. Слухали: Про укладення додаткової угоди до Договору оренди 

земельних ділянок комунальної власності, розташованих на адміністративній 
території Михайлівської сільської ради за межами с. Ревівка. 

 Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 
з питань діяльності виконавчих органів. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олександра Володимировича? 
           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 
Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про укладення додаткової 
угоди до Договору оренди земельних ділянок комунальної власності, 

розташованих на адміністративній території Михайлівської сільської ради за 
межами с. Ревівка» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 37/VІІ «Про 

укладення додаткової угоди до Договору оренди земельних ділянок комунальної 
власності, розташованих на адміністративній території Михайлівської сільської 

ради за межами с. Ревівка» приймається, додається. 



           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
38. Слухали: Про укладення додаткової угоди до Договору оренди землі на 

невитребувані паї, розташованих на адміністративній території Михайлівської 

сільської ради за межами населеного пункту с. Михайлівка. 
 Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Олександра Володимировича? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про укладення додаткової 

угоди до Договору оренди землі на невитребувані паї, розташованих на 
адміністративній території Михайлівської сільської ради за межами населеного 

пункту с. Михайлівка» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 38/VІІ «Про 

укладення додаткової угоди до Договору оренди землі на невитребувані паї, 

розташованих на адміністративній території Михайлівської сільської ради за 
межами населеного пункту с. Михайлівка» приймається, додається. 

           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
39. Слухали: Про укладення додаткової угоди до Договору оренди землі на 

невитребувані паї, розташованих на адміністративній території Михайлівської 
сільської ради за межами населеного пункту с. Ребедайлівка. 

 Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Олександра Володимировича? 

           Немає. 
           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     

           Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про укладення додаткової 
угоди до Договору оренди землі на невитребувані паї, розташованих на 

адміністративній території Михайлівської сільської ради за межами населеного 

пункту с. Ребедайлівка» - в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 39/VІІ «Про 

укладення додаткової угоди до Договору оренди землі на невитребувані паї, 



розташованих на адміністративній території Михайлівської сільської ради за 

межами населеного пункту с. Ребедайлівка» приймається, додається. 
           Голосували: 

за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

40. Слухали: Про укладення додаткової угоди до Договору оренди землі на 
невитребувані паї, розташованих на адміністративній території Михайлівської 

сільської ради за межами населеного пункту с. Ревівка. 
 Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 

Сільський голова: 
Чи є запитання до Олександра Володимировича? 

           Немає. 

           Чи є бажаючі виступити в обговоренні?     
           Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про укладення додаткової 

угоди до Договору оренди землі на невитребувані укладення додаткової угоди до 
Договору оренди землі на невитребувані паї, розташованих на адміністративній 

території Михайлівської сільської ради за межами населеного пункту с. Ревівка» - 

в цілому. 
Вирішили: Рішення сільської ради від 24.06.2020 № 31 - 40/VІІ «Про 

укладення додаткової угоди до Договору оренди землі на невитребувані паї, 

розташованих на адміністративній території Михайлівської сільської ради за 
межами населеного пункту с. Ревівка» приймається, додається. 

           Голосували: 
за - 16, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

 

Сільський голова: 
 

Шановні депутати! 

 
         Всі питання, які вносилися на розгляд тридцять першої позачергової сесії 

Михайлівської сільської ради об`єднаної територіальної громади VІІ скликання, 
розглянуто. 

         Чи є бажаючі виступити з питання «Різне»? 

         Немає. 
         В кого є зауваження до порядку ведення пленарного засідання сесії? 

         Немає. 
         Тридцять першу позачергову сесію Михайлівської сільської ради об`єднаної 

територіальної громади VІІ скликання, оголошую закритою. 

( Звучить Гімн України ) 
 

Сільський голова                                                                      Василь МАКСИМЕНКО 


	Пленарне засідання тридцять першої позачергової сесії Михайлівської сільської ради об`єднаної територіальної громади VІІ скликання відкриває сільський голова Максименко В.П.

